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Beste leden en sympathisanten, 
 
In deze nieuwsbrief: 

• Onlangs hebben de GroenLinks leden een oproep gehad voor de Algemene 
Ledenvergadering op 10 maart a.s.. Hier meer info. 

• In de laatste Raadsvergadering is het visiedocument Krachtig Verbonden aangenomen. 
Onze amendementen zijn verworpen en wat overbleef na de stroom amendementen 
van de coalitiepartijen laat zich kenmerken als een visie waarin men zowel de kool als 
de geit spaart en waaruit weinig daadkracht zal volgen. Een teleurstellende vertoning! 

• We constateren dat nog niemand zich heeft aangemeld voor ons digitaal politiek café. 
Iedereen zit blijkbaar lekker in zijn eigen bubbel?! 

 
Ledenvergadering 
 
Tijdens de ledenvergadering van 10 maart zal een nieuwe voorzitter van de afdeling 
GroenLinks Zeeuws-Vlaanderen worden gekozen. Ook willen we  de verkiezingsstrategie van 
GroenLinks Sluis voor de komende gemeenteraadsverkiezingen aan jullie voorleggen. 
 
Kandidaat voor het voorzitterschap is Leo Posch. Zijn c.v. is op te vragen bij de secretaris van 
onze afdeling, Frans van Kollem. Ook kun je je daar aanmelden voor deze ledenvergadering 
die zal plaatsvinden via Skype op woensdagmiddag 10 maart tussen 15.00 uur en 17.00 uur. 
Voor onze sympathisanten, nog net genoeg tijd om je via onze website aan te melden als lid! 
 
Mailadres Frans van Kollem: fvk@zeelandnet.nl 
 
Krachtig Verbonden 
 
Speerpunt voor GroenLinks bij de komende verkiezingen is de klimaatverandering. Ook in ons 
amendement over energietransitie en burgerparticipatie ging het daarover. (Het 
amendementen is te vinden op de site van de gemeenteraad, vergaderstukken 25 februari.) 
In de visiedocument wordt niets gemeld over de ambitie van de gemeente Sluis over onze 
bijdrage in het opwekken van duurzame energie teneinde de klimaatdoelstellingen van Parijs 
te halen. Onze bescheiden bijdrage is nu vooral ingegeven door de technische (on-) 
mogelijkheden van het elektriciteitsnetwerk. Die staat echter in schril contrast tot de 240 ha 
zonneparken en 6 grote windturbines die nodig zouden zijn om onze hele energiebehoefte 
duurzaam op te wekken. 
Voor ons staat vast dat er ons nog grote inspanningen wachten en dat draagvlak daarvoor er 
niet zal komen als we als inwoners niet delen in de opbrengsten van deze duurzame 
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energieopwekking. De zonneparken die nu worden aangelegd in Schoondijke en Breskens 
worden door particuliere projectontwikkelaars aangelegd die een zeer bescheiden afdracht 
doen aan een gemeentelijk duurzaamheidsfonds. Een schril contrast met de miljoenen 
winsten die in de toekomst verdient kunnen worden in onze gemeente en wellicht, zoals vaak 
elders gebeurd, wegvloeien naar (buitenlandse) beleggingsfondsen. Ons amendement wilde 
die deur sluiten. De grote meerderheid van de Raad niet. 
We zullen ons hiervoor blijven inzetten en het onderwerp zal terugkomen als er concrete 
uitvoeringsplannen komen. Daarbij zullen we niet aarzelen om u op te roepen ons in deze 
strijd te steunen. 
 
In ons tweede amendement steunden we het voornemen van het College om meer 
diversificatie te bevorderen in de economische activiteiten binnen onze gemeente. Nu zijn we 
voor het grootste deel afhankelijk van de toeristische pijler. Met landbouw op plaats twee. 
Nieuwe kansen worden ondermeer gezien in ‘zorg’-toerisme, verkorting van de keten tussen 
voedselproducent en – consument, Nieuwe Economische dragers in het ‘achterland’ waarmee 
boeren nieuwe meerwaarde kunnen creëren en het gericht aantrekken van innovatieve 
bedrijven. Wij pleitten in ons amendement voor ondersteuning van deze ontwikkelingen door 
onafhankelijke economische verkenningen door bijvoorbeeld het kennisinstituut Impuls-
Zeeland i.s.m. de Roosevelt Academie.  
Nu wordt de economische agenda opgezet in nauw overleg met de bekende stakeholders 
waarvan verwacht mag worden dat ze hun gevestigde belangen en de op hen toegesneden 
regels, vereveningsbijdragen, vergunningen, woonbeleid (huisvesting tijdelijke werknemers), 
beschikbare fondsen en subsidies niet makkelijk ‘prijs’ zullen geven. Ons pleidooi om de Raad 
in haar kaderstellende rol meer ‘slagkracht’ te geven was echter aan dovemans oren gericht. 
 
 
Tweede woning 
 
Tot slot van deze treurnis nog iets over het amendement van VVD, NGB en OW (met de steun 
van een enkele CDA-er) dat is aangenomen over het veto op herinvoering van de tweede 
woningverordening. Tot 2015 werd er onderscheid gemaakt tussen huizen voor permanente 
bewoning en huizen voor rijke ‘recreanten’ en beleggers (tweede woningen). Pas na een jaar 
mocht een woning aangeboden worden als tweede woning. De gevolgen van het afschaffen 
van deze ‘afkoelperiode’ zijn bekend. Een dorp als Nieuwvliet kent nu voor de helft tweede 
woningen, Groede gaat dezelfde kant op en de makelaars werven actief onder de bewoners 
want ‘er is vraag naar uw woning’. De prijzen zijn enorm gestegen en bieden boven de 
vraagprijs is langs de kust de nieuwe norm. 
De bovengenoemde rechtse partijen beroepen zich er terecht op dat bewoners nu meer 
kunnen ‘vangen’ voor hun woning maar bieden geen enkel perspectief of voorstel om de 
ongewenste gevolgen voor de leefbaarheid van de dorpen tegen te gaan.  
GroenLinks is voor het invoeren van een vergunningsstelsel. Maar daar zijn we er nog niet 
mee. Een concept notitie met beleidsvoorstellen wordt binnenkort voorgelegd aan onze 
actieve leden. 
Door de bestaande regelingen en het volstrekt afwezig zijn van elke vorm van handhaving 
tegen illegale verhuur aan recreanten het laatste decennium, is onze gemeente volledig 
overgeleverd aan de krachten van de markt. Om af te sluiten met een citaat van onze 
wethouder Ploegaert: “zolang er vraag is vanuit de markt zullen we reageren”.  



 
Leiderschap, daadkracht noch visie is in het afgezakte visiedocument Krachtig Verbonden te 
vinden. 
 
Een passend einde van deze Nieuwsbrief vormt onze slogan voor de kamerverkiezingen:  

Meer Toekomst - Meer GroenLinks 
 
Namens GroenLinks Sluis, 

Jack Puyenbroek  

 

 
 
 
Digitaal café 
We willen jullie graag ontmoeten, al is het met een drankje op afstand: kennis maken, het 
delen van zorgen en plannen, het delen van ‘weetjes’ met mensen die zich willen inzetten 
voor deze Toekomst.   
Laat van je horen als je zin hebt om bij zo’n virtueel cafe binnen te lopen!    
 
 
 
 
 
 Indien u onze Niewsbrieven niet langer wenst te ontvangen, of juist meer informatie wilt:  

mail naar Sluis@Groenlinks.nl 


